

យុត្តិធម៌! អនុវត្តបានគ្រប់ខេត្ត។

យុត្តិធម៌ជាតម្រូវការមូលដ្ឋានរបស់មនុស្ស គឺសំខាន់សម្រាប់សហគមន៍ដើម្បីដំណើរការសំរាន មានជីវិត។ យុត្តិធម៌ត្រូវតែបង្កើតការពិត កែតម្រូវ 'អយុត្តិធម៌' ។ វាចាប់ផ្តើមជាមួយអ្នក! អ្នកត្រូវតែ 'គ្រាន់តែ' ។ គ្រាន់តែជាមូលដ្ឋានគ្រឹះសម្រាប់យុត្តិធម៌ ក្រោកឡើង។



ការទទួលបានយុត្តិធម៌គឺជាឧត្តមគតិ។ ការពិតគឺមានមនុស្សអយុត្តិធម៌ដែលបង្កើត 'In Justice' ។ បុគ្គលម្នាក់ៗមានទំនួលខុសត្រូវខាងសីលធម៌ និងស៊ីវិល ដើម្បីលុបបំបាត់ភាព អយុត្តិធម៌។

ការអធិស្ឋាន យុត្តិធម៌ 1 ព្រះ កំពុងរង់ចាំនៅទីនេះពីអ្នក!

សូមគោរព 1 ព្រះ អ្នកបង្កើតចក្រវាឡដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុត អាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់ដ៏រាប់ទាបបំផុត របស់អ្នក (1 ការស្នើសុំជំនួយដោយគ្រាន់តែជាការស្នើសុំជំនួយជាមួយការដកចេញនូវភាព ល្អ ឈ្មោះ) អយុត្តិធម៌ សំណើការដាក់ទណ្ឌកម្មនៃភាពអយុត្តិធម៌ ឥឡូវនេះនិងក្នុងជីវិតក្រោយជីវិតសូមឱ្យអំពើល្អលូតលាស់និងអាត្រាកុំរុញ ដើម្បីសិរីរុងរឿងរបស់ ព្រះជាម្ចាស់ 1 និងសេចក្តីល្អរបស់មនុស្សជាតិ ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបានប្រើនៅពេល ជួបប្រទះភាពអយុត្តិធម៌ ឬយុត្តិធម៌អវត្តមាន។



អំពីអាក្រក់ប្រឆាំង 1 អយុត្តិធម៌ ព្រះជាម្ចាស់ !

ប្រព័ន្ធមារសត្រូវគឺ elitist ។ មាតិកាមរយានគឺសំដៅលើការឈ្នះដោយតម្លៃណាមួយ (អាក្រក់ ពុករលួយ ឧក្រិដ្ឋជន អសីលធម៌ អយុត្តិធម៌ អយុត្តិធម៌)។

ក្រុមអ្នកច្បាប់ដែលមានអ្នកចរចាល្អបំផុត និងធនធានច្រើនបំផុត មូលនិធិឈ្នះ។ មិនអើពើ, ការពិត, ទោស! ប្រព័ន្ធច្បាប់នេះត្រូវ បានអនុគ្រោះដោយជនទុច្ចរិត របបរាជានិយម របបរាជានិយមនយោបាយ ប៉ារ៉ាស៊ីតដែលរកប្រាក់ចំណេញ អ្នកមាន ទ្រព្យសម្បត្តិ ឧក្រិដ្ឋជន។

មានច្រើនពេកទៅ Free! ចូលគុកមិនគ្រប់ទេ!

មារសត្រូវ, វិធីសាស្ត្រ, ប្រព័ន្ធបញ្ចប់! គ្រប់គ្នាដែលពាក់ព័ន្ធត្រូវបានគេរាប់បញ្ចូល! ការទទួលខុសត្រូវគឺត្រូវបានគាំទ្រ!

មនុស្សរស់នៅក្នុងក្រុមសង្គម (សហគមន៍) ។ សហគមន៍ត្រូវការ 'ច្បាប់' (ច្បាប់, បទប្បញ្ញត្តិ) ដើម្បីបំពេញមុខងារ, រស់។ នៅពេលដែលមានការបំពានច្បាប់ 'ការពិត' ត្រូវតែរកឃើញ។ ប្រសិនបើពួកគេ បំពានច្បាប់ 'សមត្ថភាពគណនី' ត្រូវតែអនុវត្តតាម។ ការទទួលខុសត្រូវអាចរកឃើញកំហុស បង្កើតការបាត់បង់។

កំហុសនាំទៅដល់ 'ការស្តារនីតិសម្បទា' ចាំបាច់។ ការបាត់បង់ត្រូវបានផ្តល់សំណង។ ដើម្បីមានយុត្តិធម៌ អ្នកត្រូវការច្បាប់ដែលត្រូវបានបង្កើតឡើងដោយរដ្ឋាភិបាល តម្កល់ដោយតុលាការ។ ច្បាប់ត្រូវការការគ្រប់គ្រង។ ការបំពានច្បាប់ត្រូវបានចោទប្រកាន់ដោយការិយាល័យ Marshall's' Office (ខេត្ត)។ ការបំពានបទប្បញ្ញត្តិត្រូវបានស៊ើបអង្កេត ដោយការិយាល័យតម្រួត (Shire) ។

នៅពេលដែលរឿង ឬព្រឹត្តិការណ៍កើតឡើង យុត្តិធម៌គឺត្រូវបង្កើតការពិត តើមានអ្វីកើតឡើង? > តើមានរឿង អ្វីកើតឡើង? > តើភាពល្ងង់ខ្លៅរបស់មនុស្សពាក់ព័ន្ធឬ? > តើការធ្វេសប្រហែសរបស់មនុស្សជាប់ពាក់ព័ន្ធនេះ? > តើអំពើអាក្រក់ របស់មនុស្សជាប់ពាក់ព័ន្ធនេះ? > របៀបផ្តល់យុត្តិធម៌តាមរយៈសំណង និងការស្តារនីតិសម្បទា។ > តើអាចរៀនមេរៀនអ្វីខ្លះពីរឿង នេះ?

អាណាព្យាបាល អាណាព្យាបាល ចង់រកការពិតពិតប្រាកដ។ នេះអាចធ្វើទៅបានលុះត្រាតែមន្ត្រីទាំងអស់នៃតុលាការ (ចៅក្រម អយ្យការ មេធាវីការពារក្តី) សហការ (ចូលរួម)។ យុត្តិធម៌របស់សត្រូវមិនមែនជាយុត្តិធម៌ទេ។ វាគឺជាអំពើពុករលួយ ឥស្សរជន វាទៅនឹងនេះដើម្បីការពារ 'មានច្រើនពេក' និងអ្នកមានទោស។

សត្រូវមិនមែននិយាយពីការពិត ឬយុត្តិធម៌ គ្មានកំហុស ឬមានកំហុសទេ។ ប៉ុន្តែឈ្នះ! ភាគីដែលមានមេធាវីល្អជាងឈ្នះ ដោយមិនគិតថាមានទោសឬអត់។ នេះចប់! គ្មានភាពអយុត្តិធម៌របស់សត្រូវទៀតទេ។

បន្ទាប់ពី ការចោទប្រកាន់ ត្រូវបានដាក់៖ Marshall (ខេត្ត) កំណត់កាលបរិច្ឆេទ (90 ថ្ងៃយឺត) នៅពេលដែលការចោទប្រកាន់ត្រូវ បានស្តាប់នៅ 'តុលាការ' ។ បន្ទាប់មក Marshall ជ្រើសរើសពីក្រុម Barrister, 7 ដែលចូលរួមដើម្បីស្វែងរកការពិត ពិតប្រាកដ។ ៣ នឹងដើរតួជាចៅក្រម ១ ព្រះរាជអាជ្ញា ១ ជាមេធាវី ១ ជាអ្នកស្រាវជ្រាវ និង ១ ជាអ្នកអនុវត្ត។

ចំណាំ! មិនមាន Jury ទេ។



បន្ទាប់ពី ការចោទប្រកាន់ ត្រូវបានដាក់៖ Sheriff (Shire) កំណត់កាលបរិច្ឆេទ (30 ថ្ងៃក្រោយ) នៅពេលដែលការចោទប្រកាន់ ត្រូវបានស្តាប់នៅ 'Chambers' ។ បន្ទាប់មក តម្រូវជ្រើសរើសពីក្រុមមេធាវី 5 នាក់ដែលចូលរួមស្វែងរកការពិត។ 1 នឹងដើរតួជា ចៅក្រម 1 ជាអ្នកចោទប្រកាន់ 1 ជាមគ្គុទ្ទេសក៍ 1 ជាគ្រឿងបញ្ជី និង 1 ជាអ្នកទទួល។

តុលាការ មាន ២៖ តុលាការខេត្ត (PTC) និងអង្គជំនុំជម្រះសវនាការ Shire (SHC) ។ បណ្តឹងឧទ្ធរណ៍ត្រូវបានស្តាប់នៅក្នុង ទាំងពីរ។ ទាំងពីរដំណើរការ 1 ម៉ោងបន្ទាប់ពីថ្ងៃរះដល់ 1 ម៉ោងមុនពេលថ្ងៃលិច 6 ថ្ងៃក្នុងមួយសប្តាហ៍ 52 សប្តាហ៍ក្នុងមួយឆ្នាំ!

ចំណាំ! មិនមានបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីទេ។ តុលាការទាំងពីរដោះស្រាយ 'ការទទួលខុសត្រូវ និងសំណង' ។

យុត្តិធម៌គឺជាការកាត់ទោសជាភាគព្វកិច្ច។ ការកាត់ទោសជាភាគព្វកិច្ចនាំមកនូវភាពស៊ីសង្វាក់នៃការកាត់ទោស រូបរាងនៃ សមភាព។ ទប់ស្កាត់អំពើពុករលួយ និងអសមត្ថភាពរបស់តុលាការ ដែលជ្រៀតជ្រែកក្នុងការកាត់ទោស។

ប្រយោគបង្ក ឈប់ផ្តល់រង្វាន់ សៀវភៅ បន្តជនល្មើស។

ទោសប្រហារជីវិត (ការប្រហារជីវិត) ជាទោសទណ្ឌគឺប្រឆាំងនឹង ព្រះ ១ ប្រឆាំងនឹងប្រភេទសត្វ ឧក្រិដ្ឋកម្មមិនអាច ទទួលយកបាន។ រដ្ឋាភិបាលណាដែលប្រតិបត្តិត្រូវបានដកចេញ ទទួលខុសត្រូវ MS R7 ។ បុគ្គលណាម្នាក់ដែល ចូលរួមក្នុងការប្រតិបត្តិត្រូវទទួលខុសត្រូវ MS R7 ។



មានក្រុមអាយុចំនួន 3 (ក្មេងជំទង់ អនីតិជន មនុស្សពេញវ័យ) ដើម្បីពិចារណានៅពេលសមាជិកព្រឹទ្ធសភា

tencing ។ ការសារភាព 'មានកំហុស' ឬបានរកឃើញថាមានកំហុសមានឥទ្ធិពលលើការកាត់ទោស។ ការស្តារនីតិសម្បទាត្រូវបានវាយតម្លៃ 'R' (MS R1-7) ។ ការវាយតម្លៃ 'R' នៅក្នុង Law Giver Manifest អនុវត្តចំពោះ មនុស្សពេញវ័យសារភាពកំហុស។

ច្បាប់

ដើម្បីមានយុត្តិធម៌ អ្នកត្រូវការច្បាប់ដែលបង្កើតឡើងដោយរដ្ឋាភិបាល និងឡើងដោយតុលាការ។ ច្បាប់នេះមានតែ១ច្បាប់គឺច្បាប់ ដែលមានច្បាប់។ នីតិបញ្ញត្តិ គឺ

ផ្នែកលើ 'Law Giver Manifest' ។ មិនមានគំរូទេ។ មុន ការសម្រេចចិត្តរបស់តុលាការមិនត្រូវបានអើពើ។ ច្បាប់ត្រូវបានគ្រប់គ្រង, អនុវត្តដោយច្បាប់ មន្ត្រីអនុវត្តច្បាប់ (Marshall's, Sheriff's) ។

ច្បាប់ត្រូវតែផ្ដន្ទាទោសភាពអយុត្តិធម៌ រក្សាស្តង់ដារសហគមន៍ (សមភាព, កាតព្វកិច្ចសហគមន៍ សិទ្ធិសហគមន៍) ផ្តល់នូវរូបរាង 'យុត្តិធម៌' ។

ច្បាប់គឺការពារអ្នកទន់ខ្សោយ និងរក្សាអ្នកមានអំណាចដោយស្មោះត្រង់! ច្បាប់ធានាថាសហគមន៍មួយមានសុវត្ថិភាព និង រស់នៅក្នុង 'សុខដុមរមនា' ជាមួយខ្លួនវាផ្ទាល់នូវកន្លែងរស់នៅ និងបរិស្ថានកាន់តែច្រើន។

ច្បាប់អាក្រក់

ច្បាប់អាក្រក់ គឺអយុត្តិធម៌, ពុករលួយ, អាក្រក់។ ច្បាប់របស់រដ្ឋាភិបាលនេះ អនុញ្ញាតឲ្យ ក ជនជាតិភាគតិច ដើម្បីទាញយកប្រយោជន៍ពីភាគច្រើន តាមរយៈសត្វប៉ារ៉ាស៊ីត កេងប្រវ័ញ្ច, កេងប្រវ័ញ្ច (ច្រៀក) ។ ច្បាប់អាក្រក់ត្រូវបានបដិសេធដោយមន្ត្រីនៃ តុលាការ និងជំនួសដោយសភា។ រដ្ឋាភិបាលដែលបង្កើត ឬ

អនុញ្ញាតឱ្យច្បាប់អាក្រក់មាន។ ត្រូវបានបោះឆ្នោតឱ្យចេញពីតំណែង ទទួលខុសត្រូវ 'MS R7 ដី ទំនេរ ជាដីសាធារណៈដែលរំលោភយកពីសហគមន៍ដោយពុករលួយ

រដ្ឋាភិបាលព្រហ្មទណ្ឌ។ រដ្ឋាភិបាលនេះបានផ្តល់ដី (ការអង្គុយអង្គុយ) ឬលក់វាទៅឱ្យអ្នកប្រាក់ចំណូលដែលលោភលន់តាម ឧក្រិដ្ឋកម្ម (អ្នកអភិវឌ្ឍន៍ អ្នកធ្វើការប៉ាន់ស្មានដី) ។ Freehold ចប់! រឹបអូសយកដីឯកជន អគារទាំងអស់ដោយមិនផ្តល់ សំណង។ កាត់ទោសស្ថាប័នណាមួយ ឬបុគ្គលដែលធ្វើឱ្យមានការកាន់កាប់ដោយអចលនទ្រព្យ (សង្វាក់នៃអំពើអាក្រក់)។ Shire កាន់កាប់ដីទាំងអស់។

1 ព្រះ បានបង្កើតភពផែនដី ដើម្បីប្រើប្រាស់ និងរីករាយដោយស្មើភាពគ្នាដោយមនុស្សលោក។ ដីទំនេរនិងផ្ទះឯកជនកំពុងតែ ប្រមាថ

១ ព្រះ។ រាល់ផ្នែកនៃអចលនទ្រព្យនៅលើភពផែនដីនេះ ឬកន្លែងផ្សេងទៀតនៅក្នុង សកលជាតិកម្មសិទ្ធិរបស់សហគមន៍ (Shire) សម្រាប់ផលប្រយោជន៍ស្មើគ្នានៃទាំងអស់គ្នា។ គ្មានឆ្នេរឯកជន កោះ បឹង ទន្លេ...

ប៉ាតង់រក្សាសិទ្ធិ គឺជាកម្មវិធីដែលលោភលន់នៃកម្មសិទ្ធិបញ្ញា។ សហគមន៍ផ្តល់មធ្យោបាយដល់ មនុស្ស



និងឱកាសអភិវឌ្ឍកម្មសិទ្ធិបញ្ញា។ ដូច្នេះ កម្មសិទ្ធិបញ្ញាទាំងអស់ គឺជាកម្មសិទ្ធិសហគមន៍ដែលត្រូវប្រើប្រាស់ទាំងអស់គ្នា! ការប្រើ ប្រាស់អាត្មានិយមនិង

ការកេងចំណេញពីកម្មសិទ្ធិបញ្ញាកំពុងប្តូរសហគមន៍ ក ឧក្រិដ្ឋកម្មដែលត្រូវកាត់ទោស៖ 'MS R6' ។

ឯកជនភារូបនីយកម្ម ទ្រព្យសម្បត្តិសហគមន៍។ ឧបករណ៍ប្រើប្រាស់: ថាមពល (ឧស្ម័នអគ្គិសនី), ទឹក (Desalination, បំពង់, អាងស្តុកទឹក, លូ); ការដឹកជញ្ជូនសាធារណៈ

(ក្នុងស្រុក, ចម្ងាយឆ្ងាយ), ការដឹកជញ្ជូនវែង (ផ្លូវអាកាស, សមុទ្រ, ដី, លំហ); ទំនាក់ទំនង (អ៊ីនធឺណិត ផ្កាយរណប ទូរទស្សន៍ វិទ្យុ សំបុត្រ)។ រីបអូសទ្រព្យសម្បត្តិសហគមន៍ឯកជនទាំងអស់ដោយមិនផ្តល់សំណង។ បន្ទាប់មកបង្វែរពួកគេ។

ចូលទៅក្នុង CROn ។ កាត់ទោសបុគ្គល ឬអង្គការដែលរកប្រាក់ចំណេញពីទ្រព្យសម្បត្តិសហគមន៍ដែលគ្រប់គ្រងដោយឯកជន MS R6 ។ រដ្ឋាភិបាលធ្វើឯកជនការបន្ថយសាធារណៈជនកំពុងលូចពីសហគមន៍។ វាត្រូវបានជំនួស! សមាជិករបស់ខ្លួន និង

បុគ្គលិករដ្ឋាភិបាលដែលចូលរួមក្នុងឧក្រិដ្ឋកម្មនេះ ទទួលបាន៖ MS R6

ការកាត់បន្ថយពន្ធ ការបរិច្ចាគ ត្រូវបានធ្វើឱ្យស្របច្បាប់ ការជៀសវាងពន្ធដោយរដ្ឋាភិបាលពុករលួយ។ ការគេចពន្ធគឺជាការលួចពីសហគមន៍តាមអណ្តូង! លុបចោលការបរិច្ចាគពន្ធ ការកាត់បន្ថយពន្ធ ការជៀសវាងពន្ធ កន្លែងបង់ពន្ធ



បរិច្ចាគព្រោះ

ការបង្រួមអប្បបរមា។ រដ្ឋាភិបាលដែលសម្របសម្រួលការបរិច្ចាគតារាងពន្ធត្រូវបានជំនួស + MS R6

អ្នកខ្វល់និងចូលចិត្ត

ដើម្បីចែករំលែក។

ច្បាប់ពុករលួយ

ច្បាប់ពុករលួយ គឺជាច្បាប់អសីលធម៌ដែលពុករលួយមិនអាចទទួលយកបាន។ ច្បាប់ពុករលួយ

បង្កើតភាពអយុត្តិធម៌ និងវិសមភាព វាត្រូវបដិសេធដោយមន្ត្រីនៃអ

តុលាការ និងជំនួសដោយសភា។ ច្បាប់ Backdating ត្រូវបានអនុម័តទៅ

ច្បាប់ពុករលួយដែលមានស្រាប់ទាំងអស់ត្រូវបានសាកល្បងឡើងវិញ ហើយការកាត់ទោសជាភាគពួកគេត្រូវបានអនុវត្ត។

អភ័យឯកសិទ្ធិការទូត គឺមិនអាចទទួលយកបានទេគ្មាននរណាម្នាក់ហួសពីការទទួលខុសត្រូវចំពោះឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានប្រព្រឹត្តនោះទេ។ អភ័យ ឯកសិទ្ធិការទូតអនុញ្ញាតឱ្យជនបរទេស

ប្រព្រឹត្តបទឧក្រិដ្ឋដោយគ្មានការទទួលខុសត្រូវ។ អភ័យឯកសិទ្ធិការទូតត្រូវបានដកហូត

និងឧក្រិដ្ឋកម្មត្រូវបានកាត់ទោស។

Double Jeopardy អនុញ្ញាតឱ្យឧក្រិដ្ឋជនមានសេរីភាពដោយគ្មាន Rehab ។ ពេលខ្លះការកាត់ទោសអសមត្ថភាព ឬការការពារដោយ ល្បិចកលនាំឱ្យមានភាពអយុត្តិធម៌ ក

សាលក្រម 'មិនមានទោស' សម្រាប់ពិរុទ្ធភាព។ នៅពេលដែលមានភស្តុតាងថ្មី មានការជំនុំជម្រះឡើងវិញ

ក្លាយជាចាំបាច់។ គោលការណ៍ 'ហានិភ័យទ្វេដង' ហាមប្រាមរឿងនេះ

កើតឡើង។ ចប់ហើយ! ពិរុទ្ធជនត្រូវបានសាកល្បងឡើងវិញ។ គោលការណ៍នេះគឺជាច្បាប់ពុករលួយ។ ទេ

ឧក្រិដ្ឋកម្មគ្មានទោស។ ប្រសិនបើភស្តុតាងថ្មីលេចឡើង ត្រូវតែមានជានិច្ច

ការកាត់ទោសថ្មីអាចធ្វើទៅបានរហូតដល់ការពិតសរុបត្រូវបានសម្រេច។

អភ័យឯកសិទ្ធិពីអយ្យការ គឺមិនអាចទទួលយកបាន គ្មានអ្នកណាម្នាក់នៅពីលើការផ្តន្ទាទោសចំពោះឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានប្រព្រឹត្តនោះទេ។

ខ្ជិល ល្ងង់ខ្លៅ ពុករលួយ ប្រើការកាត់ទោស

ឧក្រិដ្ឋជនធ្វើការងាររបស់ពួកគេ និងផ្តល់រង្វាន់ដល់ពួកគេដោយអភ័យឯកសិទ្ធិ។ អភ័យឯកសិទ្ធិ

ឧក្រិដ្ឋជនត្រូវបានដកហូតយកមកកាត់ទោសបន្ត។ ខ្ជិលកាត់ទោសពុករលួយ

ត្រូវបានកាត់ទោស អនុវត្តទោសដូចគ្នានឹងឧក្រិដ្ឋជនដែលពួកគេបានប្រើ។

អង្វរ ច្បាប់ពុករលួយមិនស្មោះត្រង់បំផុត ចប់ហើយ!

ការចរាចរសុំ គឺជាអាកប្បកិរិយាឧក្រិដ្ឋ ដែលរារាំងឧក្រិដ្ឋជនពីការទទួលបាន

ការស្តារនីតិសម្បទាដែលសមនឹងទទួលបាន។ ព្រះរាជអាជ្ញាពុករលួយ អនុញ្ញាតឱ្យឧក្រិដ្ឋជន

ជ្រើសរើសការគិតថ្លៃតិចជាង។ ឧក្រិដ្ឋកម្មត្រូវបានចោទប្រកាន់ឡើងវិញ។ ព្រះរាជអាជ្ញាពុករលួយទទួលបាន

អតិបរមា៖ MS R7 ។

លក្ខន្តិកៈនៃដែនកំណត់ គឺមិនអាចទទួលយកបាន មិនមានដែនកំណត់លើគណនេយ្យភាព។ លក្ខន្តិកៈនៃដែនកំណត់ត្រូវបានជំនួស ដោយការកាត់ទោស។ អាច

មិនដែលកំណត់ពេលវេលាទេ ការទទួលខុសត្រូវ។

វិជ្ជាជីវៈ ឯកសិទ្ធិសាសនា រារាំងការស្វែងរក

ការពិត។ បណ្ឌិត, សង្ឃ, មេធាវី, អ្នករាយការណ៍, អះអាង

ឯកជនភាពរបស់អតិថិជនក្នុងការមិនឆ្លើយសំណួរនៅក្នុងតុលាការ។ ទាំងនេះ

សិទ្ធិបញ្ចប់។ ដូច្នេះកុំជ្រៀតជ្រែកក្នុងការស្វែងរកការពិត។

សាក្សីដែលបដិសេធមិនឆ្លើយត្រូវជាប់ឃុំឃាំងរហូតដល់ពួកគេឆ្លើយតប (គ្មានវិជ្ជាជីវៈ ការលើកលែង

ការសម្ងាត់ខាងសាសនា)។ 1 ព្រះ អនុវត្តទំនួលខុសត្រូវ។



9 របស់ព្រះ យុត្តិធម៌



ថ្ងៃជំនុំជំរះ > មាត្រដ្ឋានភាពបរិសុទ្ធ (រមូរលេខ ៧) រំលឹកការអធិស្ឋាន ចំណាំ! មនុស្សម្នាក់មិនអាចកុហកបានទេ លេងល្ងង់ជាមួយ 1 ព្រះ។

តុលាការ

គោលបំណងនៃតុលាការគឺដើម្បីបង្កើត 'ពិរុទ្ធភាព' ឬ 'អវត្តមាននៃកំហុស' សម្រាប់ការបំពានលើច្បាប់ (ច្បាប់ខេត្ត) ឬបទប្បញ្ញត្តិ (ច្បាប់ Shire) ។

ឧបករណ៍ដែលប្រើក្នុងការបង្កើតប្រសិនបើមានការបំពានគឺដើម្បីបង្កើតការពិត។

ការពិតត្រូវបានរកឃើញដោយកិច្ចសហប្រតិបត្តិការ មិនមែនជាសត្រូវ។ ប្រព័ន្ធតុលាការអយុត្តិធម៌ ពុករលួយត្រូវបានជំនួសដោយ៖

ប្រព័ន្ធតុលាការដែលសហការគ្នាដោយយុត្តិធម៌

ដែលបង្កើតការពិត ប្រគល់ប្រយោគចាំបាច់!

នៅពេលដែលរឿង ឬព្រឹត្តិការណ៍កើតឡើង តុលាការបង្កើតការពិត៖

តើមានអ្វីកើតឡើង? > តើមានរឿងអ្វីកើតឡើង? > តើភាពល្ងង់ខ្លៅរបស់មនុស្សពាក់ព័ន្ធឬ? > តើការធ្វេសប្រហែសរបស់មនុស្ស ជាប់ពាក់ព័ន្ធទេ? > ជាមនុស្សអាក្រក់ ពាក់ព័ន្ធ? > របៀបផ្តល់យុត្តិធម៌តាមរយៈសំណង និងការស្តារនីតិសម្បទា។ > តើអាចរៀនមេរៀនអ្វីខ្លះពីរឿងនេះ?

ការពិតត្រូវតែបង្កើតឡើងដោយមិនគិតពីការអង្វរណាមួយឡើយ។ ការសារភាពកំហុសធ្វើ មិនរារាំងការស្វែងរកការពិត។ ជនជាប់ចោទត្រូវឆ្លើយសំណួរទាំងអស់។ ការបដិសេធម្តងទៀតក្នុងការឆ្លើយនឹងនាំមកនូវ MS R7 ដោយគ្មានជម្រើសនៃការប្តឹងឧទ្ធរណ៍។ សាក្សី អ្នកដែលបដិសេធមិនឆ្លើយត្រូវជាប់ឃុំឃាំងរហូតដល់ពួកគេឆ្លើយ (មិនមានការលើកលែងការរក្សាការសម្ងាត់ខាងសាសនា ឬ professio-nal)។ ការស្វែងរក 'ការពិត' បន្តធ្វើឱ្យប្រាកដថាមិនមានកំហុសផ្សេងទៀត។ សាក្សីក្លែងក្លាយ៖ MS R3.

តុលាការ មាន២៖ សាលាដំបូងខេត្ត (PTC), សវនាការជំនុំជម្រះ Shire Hearing Cham-ber (SHC)។ បណ្តឹងឧទ្ធរណ៍ត្រូវបាន ស្តាប់នៅក្នុងទាំងពីរ។ មិនមានបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីទេ។

គណៈវិនិច្ឆ័យ។ តុលាការទាំងពីរដោះស្រាយ 'គណនេយ្យភាព សំណង' ។ តុលាការគឺ

បើកពី 1 ម៉ោងបន្ទាប់ពីថ្ងៃរះដល់ 1 ម៉ោងមុនថ្ងៃលិច 6 ថ្ងៃក្នុងមួយសប្តាហ៍។

មន្ត្រីតុលាការ 'PTC' ទាំងអស់ត្រូវបានផ្តល់ឱ្យដោយការិយាល័យ Marshall's ពី ក

អាងលេខនៃ 'Barrister' ។ មន្ត្រីអង្គជំនុំជម្រះ 'SHC' ទាំងអស់ត្រូវបានផ្តល់ឱ្យ

ដោយការិយាល័យតម្រូវពីក្រុមលេខនៃ 'មេធាវី' ។

ការអធិស្ឋានសាកល្បងត្រូវបានសូត្រនៅដើមនៃការសាកល្បងនីមួយៗ៖

ការអធិស្ឋាន សាកល្បង

បពិត្រ ព្រះគោតម ដ៏ចម្រើន យើងខ្ញុំជាមន្ត្រីនៃតុលាការ សូមសុំការណែនាំ យើងនឹងព្យាយាមស្វែងរកការពិត

យើងនឹងមិនអនុញ្ញាតឱ្យការភ័យខ្លាច ឬអនុគ្រោះឱ្យយើងខូចខាត

យើងនឹងចែកចាយប្រយោគចាំបាច់

យើងនឹងការពារយុត្តិធម៌ពីអំពើអាក្រក់ ពុករលួយ បញ្ចុះតម្លៃច្បាប់

យើងខិតខំស្តារឡើងវិញនូវព្រលឹងដែលរងរង្វេងផ្លូវទាំងអស់។

ដើម្បីសិរីរុងរឿងរបស់ ព្រះជាម្ចាស់ 1 និងសេចក្តីល្អរបស់មនុស្សជាតិ

ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបានសូត្រនៅពេលចាប់ផ្តើមការសាកល្បង។



PTC : 'តុលាការខេត្ត' កាត់ក្តីករណីនានា ប្រសិនបើ 'ពិរុទ្ធភាព' ត្រូវបានបង្កើតឡើង-Lized 'MS R' ត្រូវបាន បម្រើការនៅក្នុងនីតិសម្បទាខេត្ត។ នៅទីនោះ:

មានមន្ត្រីតុលាការរៀបរាប់ ចៅក្រមករូប ព្រះរាជអាជ្ញា មេធាវីការពារក្តី អ្នកស្រាវជ្រាវ និងអនុវត្តច្បាប់ ។ ពួកគេ សហការ (ធ្វើការជាមួយគ្នា) ដើម្បី

ស្វែងរក 'ការពិត' បង្កើត 'កំហុស' ឬអវត្តមាននៃ 'កំហុស' ។ The Re



អ្នកស្វែងរកចងក្រងភស្តុតាងទាំងអស់។ En-forcer ធានាតុលាការ រៀបចំការបង្ហាញ evi-dence ធានា 'ជនជាប់ចោទ' និងសាក្សី បង្ហាញខ្លួន។

បន្ទាប់ពី 'ការពិត' ត្រូវបានរកឃើញជនរងគ្រោះធ្វើសេចក្តីច្នៃការណ៍ដែលរួមបញ្ចូលទាំងការស្នើសុំសំណង។ បន្ទាប់មកចៅក្រមចូលនិវត្តន៍ រយៈពេល 1 ម៉ោងដើម្បីរៀបចំយុត្តិធម៌។ នេះ។

ចៅក្រមសម្រេចដោយឡែកពីគ្នាដោយភាគច្រើននៃ 2 'សាលក្រម' 'សំណង' ។

បណ្តឹងឧទ្ធរណ៍ដោយជនរងគ្រោះ (សំណង) ជនជាប់ចោទ (សាលក្រម) ត្រូវបានដាក់ក្នុង 7 សប្តាហ៍។ បណ្តឹងឧទ្ធរណ៍ត្រូវបានបើកសវនាការ នៅតុលាការតែមួយ ចៅក្រមផ្សេងគ្នា។

SHC : 'Shire Hearing Chamber' សាកល្បងករណីប្រសិនបើ 'Guilt' ត្រូវបានបង្កើតឡើង 'MS R' ត្រូវ បានបម្រើនៅក្នុង Shire Rehab ។ មាន ៥

មន្ត្រីតុលាការ, ចៅក្រម, ជនជាប់ចោទ, មគ្គុទ្ទេសក៍, ក្រឡាបញ្ជី, សវនករ។ ចៅក្រម, ចោទប្រកាន់, ណែនាំ, សហការ (ធ្វើការជាមួយគ្នា)

ដើម្បីស្វែងរកការពិត បង្កើត 'កំហុស' ឬ 'អវត្តមាននៃកំហុស' ។ នេះ។



ក្រឡាបញ្ជីចងក្រងភស្តុតាងទាំងអស់។ អ្នកអនុវត្តធានាដល់តុលាការ បង្កើតការបង្ហាញភស្តុតាង ធានាឱ្យសាក្សីជនជាប់ចោទបង្ហាញខ្លួន។

បន្ទាប់ពី 'ការពិត' ត្រូវបានរកឃើញ ជនរងគ្រោះធ្វើសេចក្តីច្នៃការណ៍ ដែលរួមមានសំណើសំណង។ បន្ទាប់មកចៅក្រមចូលនិវត្តន៍រយៈពេល 1/2 ម៉ោងដើម្បីរៀបចំ Jus-tice, 'Verdict', 'Compensation' ។ បណ្តឹងឧទ្ធរណ៍ដោយជនជាប់ចោទ (សាលក្រម) ជនរងគ្រោះ

(សំណង) ត្រូវបានដាក់ក្នុងរយៈពេល 3 សប្តាហ៍។ បណ្តឹងឧទ្ធរណ៍ត្រូវបានធ្វើឡើងនៅ តុលាការតែមួយ ចៅក្រមផ្សេងគ្នា។

ការអ្នករកអវកាស អាណានិគម ត្រូវការច្បាប់ (ច្បាប់) តុលាការ Space Explora-tion (S>XC)។ សេចក្តីសម្រេចរបស់ S>XC ជាប់គ្រប់ខេត្ត ក្រុង! នេះ។

តុលាការមានចៅក្រមចំនួន ៧រូប (ទរូបមកពីខេត្តនីមួយៗ)។ ការវិនិច្ឆ័យកើតឡើងដោយសម្ងាត់ សន្តិកម្ម, សំឡេងភាគច្រើន។ ភាគច្រើនអប្បបរមា ៤.

ច្បាប់លំហអាកាសខាងក្នុង (១) កំណត់សម្រាប់លំហផែនដី និងព្រះច័ន្ទផែនដី។ ច្បាប់លំហអាកាសខាងក្រៅ (២) បំពេញបន្ថែមលើការរករក ភពផែនដី ការធ្វើអាណានិគម។ ច្បាប់លំហត្រូវបានកាត់ចេញ គ្រប់គ្រង អនុវត្តដោយ $S > XC$ ។ (សូមមើលច្បាប់លំហ)

ការកាត់ទោស នៅពេល

ដែលមានការបំពានច្បាប់ 'ការពិត' ត្រូវតែរកឃើញ។ តើមានការបំពានច្បាប់ឬទេ 'ការទទួលខុសត្រូវ (មានទោស)' ដូចខាងក្រោម។ កំហុសនាំទៅដល់ការកាត់ទោសជាភាពព្រួយបារម្ភ ការស្តារនីតិសម្បទា ការបាត់បង់ ត្រូវបានផ្តល់សំណង។



យុត្តិធម៌គឺជា ការកាត់ទោសជាភាពព្រួយបារម្ភ (MS) ជាបង្ក ដែលមិនជាប់គ្នា MS នាំមកនូវភាពជាប់លាប់នៃការកាត់ទោស រូបរាងនៃ សមភាព។

រាវងមន្ត្រីពុករលួយ និងអសមត្ថភាពរបស់តុលាការជ្រៀតជ្រែកក្នុងការកាត់ទោស។ MS បញ្ចប់ 'ការកាត់ទោសបញ្ចុះតម្លៃ' ដែលពុករលួយ និងអយុត្តិធម៌ (ការកាត់ទោសផ្អាក គ្មានការកាត់ទោសត្រូវបានកាត់ត្រា ការដោះលែងមុន ការដោះលែង ការលើកលែងទោស ..)។

ឧក្រិដ្ឋកម្មសៀវភៅ មិនគួរទទួលបានរង្វាន់ទេ។ ឧក្រិដ្ឋជនដែលរកឃើញថាមានទោសច្រើនមិនគួរត្រូវបានផ្តល់រង្វាន់ដោយការកាត់ទោស ជាប់គ្នាទេ (ការកាត់ទោសបញ្ចុះតម្លៃ)។ ការបម្រើមិនជាប់គ្នានៃប្រយោគគឺជាយុត្តិធម៌។

ការកាត់ទោសបង្ក ត្រូវបានប្រើសម្រាប់ 'ជនល្មើស' ម្តងទៀត។ ការធ្វើឡើងវិញនៃអ្នកការពារមិនបានរៀនពីការស្តារនីតិសម្បទាពីមុនរបស់ ពួកគេ។ ដូច្នេះត្រូវធ្វើការស្តារនីតិសម្បទាឡើងវិញ។ ការកាត់ទោសពីអតីតកាល និងបច្ចុប្បន្នត្រូវបានរួមបញ្ចូលគ្នា ដោយផ្តល់ពេលវេលា ស្តារនីតិសម្បទាសរុប។

ការកាត់ទោសប្រៀបធៀបសម្រាប់ 'ឧក្រិដ្ឋកម្ម (A)'

Guilty finds Corrupt st crime រកឃើញកំហុស៖ ៧ឆ្នាំ (ជាប់គ្នា) ១

ឆ្នាំ បានបម្រើ 3 ឆ្នាំ 7 លើកលែងទោសបន្ទាប់ពី 3 ឆ្នាំ 7+7+7 ឆ្នាំ (ជាប់គ្នា) 0 ឆ្នាំ (មិនអើពើពីមុន)

បំពាន៖ ៧+៧ ឆ្នាំ។

បទល្មើសកន្លងមក៖ ៧+៧+៧ ឆ្នាំ។

ជាប់គុក៣ឆ្នាំ បម្រើ៣ឆ្នាំ ៦ឆ្នាំ ចំអកឲ្យ យុត្តិធម៌ ៣៥ឆ្នាំ 'យុត្តិធម៌'

យុត្តិធម៌ ២១ ឆ្នាំ។

បម្រើ 21 ឆ្នាំ។

១៤ ឆ្នាំ + ២១ ឆ្នាំ

=

បម្រើ 35 ឆ្នាំ។

សរុបសម្រាប់បទល្មើសទាំងអស់។ អ្នកធ្វើឧក្រិដ្ឋកម្ម!!! >>> អ្នកធ្វើពេលវេលា !!!



មូលដ្ឋាន

ជនជាប់ចោទដែលរកឃើញថា 'មានទោស' គឺជាឧក្រិដ្ឋជន។ រាល់ការកាត់ទោសមានទោសជាភាពព្រួយបារម្ភ។ មិនមានការចរចា។ គ្មាន ការកាត់បន្ថយការកាត់ទោស អភ័យឯកសិទ្ធិ ឬការព្យួរទោស។

ការរកឃើញកំហុសច្រើន ការកាត់ទោសសម្រាប់ការរកឃើញកំហុសនីមួយៗត្រូវបានបន្ថែមជាមួយគ្នា។

សរុប។ សរុបនេះគឺត្រូវបម្រើមិនជាប់គ្នាពេញលេញ។ គ្មានការបញ្ចុះតម្លៃទេ។

ការកាត់ទោសសម្រាប់ឧក្រិដ្ឋជនសៀវភៅ។

អ្នកប្រព្រឹត្តល្មើសម្តងទៀត មិនបានរៀនពី Rehab ពីមុនរបស់ពួកគេទេ។ ចាំបាច់ត្រូវតែធ្វើការស្តារនីតិសម្បទាឡើងវិញ។ ការកាត់ទោស អតីតកាល និងច្បាប់ត្រូវបានផ្សំបញ្ចូលគ្នា ដែលផ្តល់ជាប្រយោគសរុបដែលត្រូវបានបម្រើយ៉ាងពេញលេញ។ ទេ

ការដោះលែងមុន ការលើកលែងទោស...

មានក្រុមហ៊ុនចំនួន 3 (ក្មេងជំទង់ អនីតិជន និងមនុស្សពេញវ័យ) ដើម្បីពិចារណានៅពេល sen-tencing ។ ការសារភាព 'មានកំហុស' ឬ បានរកឃើញថាមានកំហុសមានឥទ្ធិពលលើការកាត់ទោស។ ការស្តារនីតិសម្បទាត្រូវបានវាយតម្លៃ 'R' (MS R1-7) ។ ការវាយតម្លៃ R នៅក្នុង Law Giver Manifest អនុវត្តចំពោះ

មនុស្សពេញវ័យសារភាពកំហុស។

Total Sentence សម្រេចថាតើការស្តារនីតិសម្បទាណាមួយត្រូវបានអនុវត្ត។ មនុស្សពេញវ័យអង្វរ ពីរទូ 3 ដង 'R4' (3 • 7 = 21 ឆ្នាំ) 21 ឆ្នាំ: 'Criminal Rehab' ។

ការកាត់ទោសបញ្ចុះតម្លៃ

ការកាត់ទោសបញ្ចុះតម្លៃ គឺពុករលួយ អយុត្តិធម៌ វាត្រូវបានលុបចោល។ Backdating leg-islation ត្រូវបានអនុម័តដើម្បីឱ្យមានការ កាត់ទោសបញ្ចុះតម្លៃដែលមានស្រាប់ទាំងអស់។

ការកាត់ទោសបញ្ចុះតម្លៃត្រូវបានជំនួសដោយ៖ MS R1-7

ការបម្រើប្រយោគជាប់ៗគ្នា៖ ឧក្រិដ្ឋកម្មត្រូវបានរង្វាន់សម្រាប់ការធ្វើជា ក

ឧក្រិដ្ឋជនសៀវភៅកាត់ទោសគាត់។ នេះចប់!

ប្រយោគអតីតកាលមិនត្រូវបានអើពើ នៅពេលកាត់ទោស។ មិនអើពើឧក្រិដ្ឋជន

មិនបានរៀនសូត្រពីការស្តារឡើងវិញកន្លងមកគឺជាការទុច្ចរិតអយុត្តិធម៌។ ចប់ហើយ!

ប្រយោគដែលផ្អាក? ឧក្រិដ្ឋជនត្រូវបានរកឃើញថាមានទោសទទួលបានការកាត់ទោសរបស់គាត់

ត្រូវបានផ្អាក និងដំណើរការដោយសេរី។ ប្រភេទនៃការកាត់ទោសនេះមានលក្ខណៈព្រហ្មទណ្ឌ ខ្លះខ្លាយប្រភពឡើងវិញ ពេលវេលានៃតុលាការ និងការអនុវត្តច្បាប់។ ចប់ហើយ! មន្ត្រីតុលាការនោះ។

ប្រគល់ប្រយោគដែលផ្អាកត្រូវបានដកចេញ៖ MS R7 Backdating legisla-tion ត្រូវបានអនុម័តដើម្បីឱ្យមានទោសពួរដែលមានស្រាប់ ទាំងអស់។

ការដោះលែង និងការដោះលែងមុន! ពុករលួយ និងអយុត្តិធម៌។ ពួកគេទាំងពីរបញ្ចប់។

សមាជិកក្រុមប្រឹក្សាជំនុំជម្រះត្រូវបានកាត់ទោស MS R7 Backdating ច្បាប់

ត្រូវបានអនុម័តដើម្បីឱ្យមានទោសពួរដែលមានស្រាប់ទាំងអស់ត្រូវកាត់ទោសឡើងវិញ។

មានទោសតែមិនមានទោស ឧក្រិដ្ឋជនត្រូវបានរកឃើញថាមានទោស! ទោសនេះមិនត្រូវបានគេបញ្ជាក់ឡើងវិញទេ ទោសនោះមានសេរីភាព។ A

នាងត្រូវបានគេឃោរឃៅ, គាត់ត្រូវបានគេរកឃើញថាមានកំហុស, t មានកំហុសរបស់គាត់

find ត្រូវបានគេមិនអើពើ ដូច្នោះវានឹងមិនជ្រៀតជ្រែកជាមួយស្ថានភាពល្បីល្បាញរបស់គាត់ ដូច្នោះគាត់អាចធ្វើបាន

ចុះហត្ថលេខាលើកិច្ចសន្យារវាងលានដុល្លារ។ នេះចប់! មន្ត្រីតុលាការដែលលើកដៃ

guilty but not guilt Sentences get's: MS R7 Legislation is backdated,

ដើម្បីឱ្យមានសាលក្រមដែលមានកំហុសដែលមិនបានកត់ត្រាដែលមានស្រាប់ទាំងអស់ត្រូវបានកត់ត្រា ការផ្ដន្ទាទោស។

ការកាត់ទោសជាភាគពូកិច្ច ប្រកបដោយការទទួលខុសត្រូវ យុត្តិធម៌

យុត្តិធម៌ត្រូវការប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយតុលាការ

មនុស្សមានសិទ្ធិ ត្រូវតែមើលឃើញ ស្តាប់គ្រប់ផ្នែកនៃយុត្តិធម៌

របៀបដែលវាដំណើរការ។ តុលាការមិនត្រូវបានប្រើសម្រាប់ការយោសនា ការចូលចិត្ត ទំនាក់ទំនងសាធារណៈ ឬ សៀកប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយទេ។ មិនមានទេ។



ការថតវីដេអូនៃការសាកល្បងការមេរ័សុវត្ថិភាពដោយសម្ងាត់ត្រូវបានប្រើ។ ការបិទមុខមិនត្រូវបានអនុញ្ញាតទេ។ MS R3 មិនមានការថតវីដេអូ ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយនៃការសាកល្បងទេ។

ការអនុញ្ញាតឱ្យវីដេអូមេខៀនៅពេលសាកល្បង ប្រែក្លាយការសាកល្បងទៅជាការកម្សាន្ត។ នៅពេលប្រឈមមុខនឹងការមេរ័ ចៅក្រម ចៅក្រម ព្រះរាជអាជ្ញា មេធាវីការពារក្តី (មេធាវី មេធាវី) ជនជាប់ចោទ សាក្សីមានអាកប្បកិរិយាខុសពីពួកគេ ប្រសិនបើពួកគេមិនមែនជាការមេរ័។ មនុស្សនឹងមិនធ្វើសកម្មភាពនិងអាកប្បកិរិយាធម្មជាតិទេ។ នៅក្រោមការដឹកយកប្រើ ការអានភាសាកាយវិការ ការសង្កត់លើផ្ទៃមុខ សំឡេង ការប្រើប្រាស់ភាសា។ មនុស្សនឹងស្លៀកពាក់ប្លែកៗដើម្បីបង្កើតរូបភាពខុសពីធម្មជាតិ។ នៅក្រោមភាពសុចរិតនៃការដឹកយកប្រើនៃដំណើរការរបស់ តុលាការប្រែក្លាយពួកគេទៅជាល្ខោន។ អយុត្តិធម៌ មិនអាចទទួលយកបាន ឬកើតឡើង!

ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយ មុនពេល

កាត់ក្តី ការរាយការណ៍មុនពេលកាត់ក្តីត្រូវបានកំណត់ចំពោះឈ្មោះជនជាប់ចោទ ដែលតុលាការ កាលបរិច្ឆេទនៃសវនាការ។ ការរាយការណ៍ ផ្សេងទៀត (ការចោទប្រកាន់ ឈ្មោះសាក្សី មន្ត្រីតុលាការ មតិ យោបល់...) គឺជាការមើលងាយរបស់តុលាការ៖ 'MS R3' ក្នុងអំឡុងពេល សវនាការ មានការហាមឃាត់ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយលើការរាយការណ៍អំឡុងពេលសវនាការ។ ការហាមប្រាមការបំពាន

ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយគឺស្ថិតក្នុង

ការមើលងាយរបស់តុលាការ៖ 'MS R3' បន្ទាប់ពីបញ្ចប់ការជំនុំជម្រះ ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយផ្តល់ 'របាយការណ៍សាកល្បងលម្អិត' បន្ទាប់ពីការបញ្ចប់ ការជំនុំជម្រះ៖ តើ អ្នកណាត្រូវបានចោទប្រកាន់ (រូបភាព អាសយដ្ឋាន និងយោជក ឪពុកម្តាយ)? តើ ការចោទប្រកាន់នៅឯណា?

មន្ត្រីតុលាការ .. សាលាក្រម ហេតុផល ការស្តារនីតិសម្បទា សំណងប្រសិនបើមាន។

ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយត្រូវតែផ្តល់យោបល់ និងបញ្ចេញមតិ។

ចៅក្រម (ចៅក្រម) មិនអាច (មិនធ្លាប់) តាមសង្កត់ការរាយការណ៍លម្អិតដោយប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយសម្រាប់ហេតុផលណាមួយ (សន្តិសុខជាតិ ឯកជនភាព ច្បាប់ពុករលួយ ..)។

បណ្តឹងឧទ្ធរណ៍

នៅពេលដែលបណ្តឹងឧទ្ធរណ៍ត្រូវបានប្តឹង។ ការរាយការណ៍អំពីប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយមុនពេលកាត់ក្តី កំឡុងពេលសាកល្បង និងក្រោយការកាត់ក្តីត្រូវបានអនុវត្ត។

សេរីភាពនៃការរាយការណ៍ការជំនុំជម្រះលម្អិតគឺពិសិដ្ឋ បញ្ហាបង្ក្រាបមានន័យថាការការពារ, មានទោស។ ការពារពួកគេជាការគំរាមកំហែងដល់សហគមន៍។ សហគមន៍មានសិទ្ធិដឹងពីកំហុស (រូបភាព អាសយដ្ឋាន និងយោជក ឪពុកម្តាយ) និង ព័ត៌មានលម្អិត អំពីជនរងគ្រោះ ។ លទ្ធផលបណ្តឹងឧទ្ធរណ៍ ការវែកញែក (របាយការណ៍សាកល្បងលម្អិត)។ ការបដិសេធណាមួយ (ដីកា រារាំងរបស់ចៅក្រមបន្ទាប់ពីការប្តឹងឧទ្ធរណ៍) នៃសកម្មភាពនេះទទួលបាន MS R7 ។

សហគមន៍មានសិទ្ធិដឹងព័ត៌មានលម្អិតអំពីកំហុស។ រាជ្ជយសហគមន៍ការពារខ្លួនពីអំពើអាក្រក់ ឧក្រិដ្ឋកម្ម។ សហគមន៍មានសិទ្ធិដឹង ព័ត៌មាន លម្អិតអំពីជនរងគ្រោះ។ នេះអនុញ្ញាតឱ្យសហគមន៍ផ្តល់ជំនួយអតិបរមា។

ចៅក្រម អង្គចៅក្រមចេញដីកាបង្ក្រាប បន្ទាប់ពីសវនាការ បណ្តឹងឧទ្ធរណ៍ត្រូវដកចេញពីប្រព័ន្ធតុលាការ។ លិខិតបញ្ជាក់វិជ្ជាជីវៈរបស់ពួកគេត្រូវ បានលុបចោល ត្រូវបានកាត់ទោស MS R7 ។ រាល់កំហុសត្រូវបានការពារដោយដីកាបង្ក្រាប

ប្រព្រឹត្តិបទខ្មែរដ្ឋ។ ចៅក្រម ចៅក្រម ដែលចេញដីកានេះ។
សណ្តាប់ធ្នាប់មានទោសដោយសមាគម (ជាការគំរាមកំហែងដល់សហគមន៍) ។ របស់ពួកគេ។
លិខិតសម្គាល់វិជ្ជាជីវៈត្រូវបានលុបចោលត្រូវបានកាត់ទោស MS R7 ។ ជនរងគ្រោះណាមួយ។
ប៉ះពាល់ដោយដីកាបង្គាប់។ មិនត្រូវការជំនួយពីសហគមន៍ទេ។ ក
ចៅក្រម ចៅក្រម ដែលចេញដីកាបង្គាប់នេះ មានពិន្ទុបំប្លែងកាតព្វកិច្ចចំពោះសមាជិកនៃសហគមន៍។ លិខិតបញ្ជាក់
វិជ្ជាជីវៈរបស់ពួកគេត្រូវបានលុបចោល ត្រូវបានកាត់ទោស MS R7 ។

ការស្តារនីតិសម្បទា

ការស្តារនីតិសម្បទាត្រូវបានគ្រប់គ្រងដោយ Marshals, Sheriffs ។ ការស្តារនីតិសម្បទាពាក់ព័ន្ធនឹងការអប់រំ ការរឹបអូស
ទ្រព្យសម្បត្តិ ការឃុំឃាំង។ កំណែទម្រង់ស្តារនីតិសម្បទា មានទោស
ការពារសហគមន៍! វាគឺជាទម្រង់ 'គ្រាន់តែ' នៃការទទួលខុសត្រូវ។ វាគឺជាទម្រង់សហគមន៍ ជួយអ្នកដែលមានទោសក្លាយជាពលរដ្ឋ
មានប្រយោជន៍។ ការស្តារនីតិសម្បទា
មាន 7 ថ្នាក់ R 1-7 ។ ពួកគេមាន 2 ប្រភេទនៃការស្តារនីតិសម្បទា Shire និង Provin-cial ។ តើមួយណាក្នុងចំណោម
2 ដែលត្រូវអនុវត្តអាស្រ័យលើអាយុ MS R1-7 ថ្នាក់ទី១ មាន ៣
ក្រុមអាយុ, ក្មេងជំទង់ (8-14), អនីតិជន (14-17 នាង, 14-18 គាត់) និងមនុស្សពេញវ័យ
(នាង 17+, H 18+) កុមារអាយុក្រោម 8 ឆ្នាំមិនត្រូវបានកាត់ទោសទេ។ ឪពុកម្តាយ
ហើយអ្នកអប់រំដោះស្រាយជាមួយពួកគេ។

A Shire ផ្តល់នូវការស្តារនីតិសម្បទាចំនួន 2 ប្រភេទគឺ 'Education Shire Rehab
(ESR) និងកាតព្វកិច្ច Shire Rehab' (DSR) ។

7 R វ័យជំទង់ (8-14) Shire Rehab

* ការសារភាពកំហុស (ការសារភាព + ព័ត៌មានលម្អិតទាំងអស់នៃកំហុស) # បានរកឃើញកំហុស
R1 ESR * 1 សប្តាហ៍ # 2 សប្តាហ៍ R3 ESR * 4 _ R2 ESR * 2 សប្តាហ៍ # 4 សប្តាហ៍
សប្តាហ៍ # 8 សប្តាហ៍ R5 ESR * 16 សប្តាហ៍ # 32 _ R4 ESR * 8 សប្តាហ៍ # 16 សប្តាហ៍
សប្តាហ៍ R7 DSR * 2 ឆ្នាំ # 4 ឆ្នាំ នៅពេលដែល 15 ឆ្នាំ _ R6 DSR * 1 ឆ្នាំ # 2 ឆ្នាំ។
ទៅមណ្ឌលកែប្រែកុមារ!

7 R អនីតិជន (14-17 នាង, 14-18 គាត់) Shire Rehab

R1 ESR * 2 សប្តាហ៍ # 4 សប្តាហ៍ R3 ESR * _ R2 ESR * 4 សប្តាហ៍ # 8 សប្តាហ៍
8 សប្តាហ៍ # 16 សប្តាហ៍ R5 DSR * 1 ឆ្នាំ # 2 ឆ្នាំ _ R4 ESR * 16 សប្តាហ៍ # 32 សប្តាហ៍
_ R6 DSR * 2 ឆ្នាំ # 4 ឆ្នាំ
R7 DSR * 4 ឆ្នាំ # 8 ឆ្នាំ នៅពេលដែល 17+ (នាង) 18+ (គាត់) បានផ្ទេរ
ដល់មណ្ឌលកែប្រែ!

7 R Adult Provincial Rehab (PR)

R1 ESR * 1 ឆ្នាំ # 2 ឆ្នាំ _ R2 DSR * 2 ឆ្នាំ # 4 ឆ្នាំ។
R3 Cage PR * 4 ឆ្នាំ # 8 ឆ្នាំ។
R4 ២ ឱកាស PR * 8 ឆ្នាំ # 16 ឆ្នាំ ។
R5 Criminal PR * 16 ឆ្នាំ # 32 ឆ្នាំ។
R6 Hardcore PR * 32 ឆ្នាំ # 64 ឆ្នាំ។
R7 ថ្ងៃជំនុំជំរះ PR * 64 ឆ្នាំ # រហូតដល់ស្លាប់

ជនជាប់ចោទសារភាពកំហុសទទួលបានទោសសរុប ២៧ ឆ្នាំ៖ MS R5 Criminal PR
ជនជាប់ចោទសារភាពថាមិនមានកំហុសត្រូវបានរកឃើញថាមានពិន្ទុទទួលបានសរុប 10 ឆ្នាំ: MS R3

Cage PR ត្រូវបានអនុវត្ត។

A Guilty ត្រូវបានពន្យល់ពីការធ្វើខុសរបស់គាត់ បង្រៀនឱ្យសុំទោស របៀបធ្វើ កែប្រែ ក្លាយជាសមាជិកដ៏មានប្រយោជន៍នៃសហគមន៍។ លែងមានភាពអាម៉ាស់ក្នុងគ្រួសារ ស្តារឡើងវិញ ជួយស៊ើបអង្កេតត្រូវធ្វើដូចគ្នា!

'Rehab Prayer' ត្រូវបានប្រើជារៀងរាល់ព្រឹកដោយ Rehabilitator ។

ការអធិស្ឋាន ឡើងវិញ

សូមគោរព 1 ព្រះជា អ្នកបង្កើតសកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុត។

ខ្ញុំសុំទោសចំពោះកំហុសរបស់ខ្ញុំ

ខ្ញុំនឹងធ្វើការកែប្រែ

ខ្ញុំសន្យាថានឹងក្លាយជាសមាជិកដ៏មានប្រយោជន៍នៃសហគមន៍

ខ្ញុំនឹងលែងធ្វើបាបគ្រួសារខ្ញុំទៀតហើយ។

ខ្ញុំព្យាយាមស្តារខ្លួនឡើងវិញ និងព្រលឹងដែលរង្វេងផ្សេងទៀត។

ដើម្បីសិរីរុងរឿងរបស់ ព្រះជាម្ចាស់ 1 និងសេចក្តីល្អរបស់មនុស្សជាតិ

ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបានសូត្ររៀងរាល់ព្រឹកដោយ Rehabilitator ។



Shire Rehab

A Shire ផ្តល់នូវការស្តារនីតិសម្បទាចំនួន 2 ប្រភេទ Education Shire Rehab (ESR)

និងកាតព្វកិច្ច Shire Rehab (DSR) ។ ការស្តារនីតិសម្បទាទាំងពីរនេះ ផ្តល់ជូនក្រុមអាយុ 3 ឆ្នាំ។

ក្មេងជំទង់ អនីតិជន និងមនុស្សពេញវ័យ។ ក្មេងជំទង់ (8-14) នៅពេលដែល 15 បានផ្ទេរទៅ Ju-venile Rehab! អនីតិជន (នាង 14-17, គាត់ 14-18) នៅពេលដែល 17+ (នាង) 18+ (គាត់)

ផ្ទេរទៅ (PR) មណ្ឌលកែប្រែ! អ្នកស្តារនីតិសម្បទាត្រូវចំណាយលើការស្តារនីតិសម្បទា។

ការអប់រំ Shire Rehab ESR

ESR គឺ 1 ៧ នៅលើមាត្រដ្ឋានស្តារនីតិសម្បទា។ វាគឺជាការស្តារឡើងវិញដែលមិនមានទ្រង់។ ការស្តារនីតិសម្បទា -

tor ស្នាក់នៅផ្ទះមួយយប់ (បង់ថ្លៃស្តារនីតិសម្បទា)។ អ្នកព្យាបាលរោគអប់រំត្រូវបានទទួលពីផ្ទះ 6 ថ្ងៃក្នុងមួយសប្តាហ៍ 1 ម៉ោងបន្ទាប់ពីថ្ងៃរះ

(TT) ធ្វើសេវាកម្មសហគមន៍ 5 ថ្ងៃ + 1 ថ្ងៃនៃការអប់រំ។ 1 ម៉ោងមុនថ្ងៃលិច (TT) អ្នកស្តារនីតិសម្បទាត្រូវបាននាំយកទៅផ្ទះ។ អ្នកស្តារ នីតិសម្បទាមានការ សម្រាក រៀងរាល់ 2 ម៉ោងក្នុង 10 នាទី (បង្គន់ អាហារ ភេសជ្ជៈ) ។

កាតព្វកិច្ច Shire Rehab DSR

កាតព្វកិច្ច Rehab គឺតាមរយៈការអប់រំ និងកាតព្វកិច្ច។ ប្រាក់ឈ្នួលរបស់ Rehabilitator សម្រាប់ Rehabilitation។ មុខងារស្តារ នីតិសម្បទាត្រូវបានទទួលពីផ្ទះ 1 ម៉ោងបន្ទាប់ពីព្រះអាទិត្យរះ (TT) ថ្ងៃទី 1 នៃសប្តាហ៍។ ធ្វើសេវាកម្មសហគមន៍ 5 ថ្ងៃ +1 ថ្ងៃ។

នៃការអប់រំ។ នៅថ្ងៃទី 6, 1 ម៉ោងមុនពេលថ្ងៃលិច (TT) អ្នកស្តារនីតិសម្បទាគឺនៅផ្ទះ។ Duties Rehabilitator (DR) ចាប់ផ្តើមការកិច្ច 1 ម៉ោងបន្ទាប់ពីថ្ងៃរះ

(TT) ។ 'DR' មានការ សម្រាក រៀងរាល់ 2 ម៉ោងក្នុង 10 នាទី (បង្គន់ អាហារ ភេសជ្ជៈ) ។

DR ត្រូវបានបង្ហាងទុកមួយយប់ ប៉ុន្តែត្រូវទៅផ្ទះវិញសម្រាប់ Fun-Day ។

(TT) Time Triangle, Custodian Guardian ការគ្រប់គ្រងពេលវេលានៃយុគសម័យថ្មី។

មណ្ឌល កែប្រែ ខេត្ត

ផ្តល់ការស្តារឡើងវិញនូវទ្រង់ចំនួន ៥ ប្រភេទ៖ ទ្រង់ ២ ឧក្រិដ្ឋជន រឹងប៉ឹង ថ្ងៃវិនិច្ឆ័យ។ មានសមាសធាតុដាច់ដោយឡែក ឱកាស នេះ ខេត្ត សម្រាប់ He និង She ។ មានផ្ទៃពោះ នាងមានកូនទើបនឹងកើត។ គាត់ដែលជាប់ប្រដាប់ភេទ ឬបញ្ចេញទឹកកាមចូលរន្ធកូចមួយទៀត (ការរំលោភសេពសន្ថវៈភេទដូចគ្នា) ឬមាត់ (ចោកទាប ខ្លើមធម្មជាតិ)។ យកលិខិតរបស់ពួកគេចេញនៅត្រង់ត្របក។

មណ្ឌលស្តារនីតិសម្បទាខេត្ត (PR) ត្រូវបានរក្សាទុកមួយយប់ក្នុងគូប 3 m³ ។ កម្រាលឥដ្ឋ ជញ្ជាំង ពិដាន មាន ស៊ីកូន ភ្លើង បន្ទះបេតុង precast ធន់នឹងសំណើមខ្ពស់ ជាមួយនឹងផ្ទៃលាបពណ៌ប្រផេះ។ ផ្នែកខាងមុខមានរនាំង ដែក ទ្វាររនាំងដែក។ វាប្រឈមមុខនឹងសាលធំមួយ។ មិនមានបង្អួចទេ។



មិនមានជញ្ជាំងខាងក្រោយទៅខាងក្រៅទេ។ ភ្លើងនៅផ្លូវត្រូវរលត់នៅពេលថ្ងៃលិច និងបើកនៅពេលថ្ងៃរះ។

មានគ្រែពីរជាន់ ទប់ទល់នឹងរំលោភ។ ទល់នឹងជញ្ជាំងខាងក្រោយមានបង្គន់ដែកចំនួន១ គ្មានកៅអី ឬគម្រប។ គូបមួយគឺជាផ្ទះរបស់អ្នកស្តារ នីតិសម្បទាចំនួន 4 ។ គាត់ត្រូវងូតទឹក កោរសក់ រាល់ របស់របរផ្ទាល់ខ្លួនចំនួន 6 ត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យទទួលយកសម្រាប់ថតចម្លង 'LGM' ។^៩ ថ្ងៃនៃសប្តាហ៍។ នាងត្រូវងូតទឹក (ថ្ងៃទី ៦) ។ ទេ

PR មិនទទួលបានប្រាក់ខែទេ។ មិនអាចទទួលបានប្រាក់ អំណោយ ឬបន្ថែម។ បោះឆ្នោតមិនបាន! មិនអាចបោះឆ្នោតបានទេ!

Cage Provincial Rehab New Arrival

មកដល់ថ្មី ត្រូវប្រគល់ឧបករណ៍ សម្ភារៈអនាម័យ គ្រឿងអលង្ការ និងរបស់របរផ្ទាល់ខ្លួនផ្សេងទៀតទាំងអស់។ មានទម្ងន់, ងូតទឹក, កោរសក់, មានស្នាមសាក់ដកចេញ, មានដានចំនួន 2 បង្គប់ក្នុងខ្លួន។ 1 Tracer មានពីតំមាន ID និងជាអ្នកបញ្ចេញចម្ងាយខ្លី។ ឈ្មោះ 2 របស់ពួកគេ ជំនួសដោយលេខ។

^៩ គឺជាកម្មវិធីតាមដានផ្តោយរណប។ អ្នកស្តារនីតិសម្បទាមាន

ពួកគេទទួលបានលេខលេខ 'PR' gear ដែលជាច្បាប់ចម្លងនៃ 'Law Giver Manifest' ។ PR ត្រូវបានបង្ហាញគូបផ្ទះរបស់ពួកគេ, bunk ។ នៅចុងបញ្ចប់នៃថ្ងៃពួកគេត្រូវបានណែនាំទៅ PR របស់ bunks ផ្សេងទៀត។ មិត្តរួមការងារពន្យល់ពីទម្លាប់ប្រចាំថ្ងៃ។

PR មិនមានរបស់ផ្ទាល់ខ្លួនទេ។ មិនអាចមានទំនាក់ទំនងរវាងកាយជាមួយអ្នកទស្សនា ឬទទួលអ្វីពីពួកគេទេ។ គ្មានការប្រាស្រ័យទាក់ទងជាមួយខាងក្រៅទេ លើកលែងតែជាមួយភ្ញៀវ។

ទម្លាប់ប្រចាំថ្ងៃ 6 ថ្ងៃក្នុងមួយសប្តាហ៍ នៅ Sunrise (TT) ស៊ីវិលដាស់ PR ។ ពួកគេពាក់ឧបករណ៍ និងស្បែកជើង ចូលបង្គន់ ប្រាប់មិត្តរួមទ្រង់ផ្សេងទៀត ហើយពួកគេទាំងអស់គ្នាគោរពបូជា៖ ការសូត្រធម៌ឡើងវិញ។ ទ្វារគូបបើក ពួកគេផ្លាស់ទីទៅកន្លែងប្រមូលផ្តុំ។ ពួកគេទទួលបានអាហារប្រចាំថ្ងៃ (អាហារ ភេសជ្ជៈ) បន្តទៅសាលាជំនុំ ឬការដឹកជញ្ជូន។ Blubbery (លើសទម្ងន់) PR មិនទទួលបានអាហារ (រហូតដល់ពួកគេមានទម្ងន់ត្រឹមត្រូវ) ផឹកតែ។

PR ធ្វើការពី 1 ម៉ោងបន្ទាប់ពីថ្ងៃរះ។ សម្រាក 3, 10 នាទី (បង្គន់, ផឹក, ញ៉ាំ) ។ ឈប់នៅម៉ោង 1 ម៉ោងមុនពេលថ្ងៃលិច។ PR ដែលធ្វើការនៅ ខាងក្រៅបរិវេណត្រូវបានយកមកវិញ។ ក្រោយពីធ្វើការពួកគេលាងមុខ ដៃ ទទួលអាហារសម្រន់ និងភេសជ្ជៈ។ ត្រលប់ទៅក្នុងផ្ទះរបស់ពួកគេ។ ភ្លើងនៅតាមផ្លូវត្រូវរលត់នៅពេលថ្ងៃលិច (TT)។ មិនមានភ្លើងនៅក្នុង PR home cube ទេ។

ថ្ងៃទី 7 (ថ្ងៃសប្បាយ) ចាប់ផ្តើមដូច 6 ថ្ងៃមុន។ PR ផ្លាស់ទីទៅ តំបន់ប្រមូលផ្តុំ ក្រុម (28) របស់ពួកគេ។ ការថ្វាយបង្គំជាភ្លេង៖ ការអធិស្ឋាន ប្រចាំថ្ងៃ។ ទទួលកញ្ចប់អាហារសម្រន់ពេលព្រឹកជាមួយភេសជ្ជៈ ពិភាក្សា ការបង្ហាញអ្នកផ្តល់ច្បាប់។ ពេលថ្ងៃត្រង់ (ថ្ងៃត្រង់) ទទួលកញ្ចប់ អាហារថ្ងៃត្រង់ជាមួយភេសជ្ជៈ ថ្វាយបង្គំ: សូមអរព្រះគុណ។ ស្តាប់តន្ត្រី។ ទទួលកញ្ចប់អាហារសម្រន់ពេលថ្ងៃត្រង់ជាមួយភេសជ្ជៈ ថ្វាយបង្គំ: 'អរគុណការអធិស្ឋាន' ។ មើលភាពយន្ត។ បន្ទាប់មកដូចគ្នានឹងបន្ទាប់ពីធ្វើការ។

កាតព្វកិច្ច PR! ចូរកុំប្រើអំពើហិង្សា ឧស្សាហ៍ធ្វើការគោរពប្រណិប័តន៍ជារៀងរាល់ថ្ងៃ បង្ហាញការគោរពចំពោះបុគ្គលិក PR អ្នកស្ម័គ្រចិត្ត និង ភ្ញៀវ។ ប្រែចិត្ត! ស្តារឡើងវិញ!

សិទ្ធិ PR ។ មានការទស្សនា 4, 1 ម៉ោងក្នុងមួយឆ្នាំ។ វេជ្ជសាស្ត្រឥតគិតថ្លៃ។

2nd Chance Provincial Rehab

ដូចគ្នានឹង 'Cage PR' + ការដាក់កម្រិតច្រើនទៀត។ ការមកដល់ថ្មី កិច្ចសន្យា 'Holy Matrimony' របស់ពួកគេ កិច្ចសន្យាដៃត្រូវបានលុបចោល។ ការប្រាស្រ័យទាក់ទងទាំងអស់, ទំនាក់ទំនងជាមួយមិត្តរួម, ដៃគូ, ចុងកុមារ។ ថ្ងៃទី 7 (Fun-Day) ភាពយន្តត្រូវបានជំនួសដោយការធ្វើសមាធិ ការអធិស្ឋាន។

សិទ្ធិ PR ។ មានការចូលមើលចំនួន 3, 1 ម៉ោងក្នុងមួយឆ្នាំ។ ឥតគិតថ្លៃមានកំណត់ (សំខាន់) Medi-cal ។

មណ្ឌល កែប្រែខេត្ត

ដូចគ្នានឹង '2nd ឱកាស PR' + ការរឹតបន្តឹងបន្ថែមទៀត។ ថ្ងៃទី 7 (ថ្ងៃសប្បាយ) mu-sic ត្រូវបានជំនួសដោយភាព ស្ងៀមស្ងាត់។ សិទ្ធិ PR ។ មានការទស្សនា 2, 1 ម៉ោងក្នុងមួយឆ្នាំ។

វេជ្ជសាស្ត្រ, ជំនួយដំបូងតែប៉ុណ្ណោះ។

Hardcore Provincial Rehab ដូចគ្នាទៅនឹង

'Criminal PR' + ការរឹតបន្តឹងច្រើនទៀត។ ទម្លាប់ប្រចាំថ្ងៃ 6 ថ្ងៃក្នុងមួយសប្តាហ៍ ធ្វើការងារដីលំបាក និងកង្វះ។ សិទ្ធិ PR ។ មានដំណើរ ទស្សនាកិច្ច 1, 1 ម៉ោងក្នុងមួយឆ្នាំ។ វេជ្ជសាស្ត្រ ថ្នាំបំបាត់ការឈឺចាប់។

ទិវា ជំនុំជំរះថ្នាក់ខេត្ត ដូចគ្នានឹង 'Hardcore PR' + ការរឹតបន្តឹងច្រើន ទៀត។ ទម្លាប់ប្រចាំថ្ងៃ 6 ថ្ងៃក្នុងមួយសប្តាហ៍ ធ្វើការងារមិនល្អ និងគ្រោះថ្នាក់។ សិទ្ធិ PR ។ គ្មាន។

អ្នកស្តារនីតិសម្បទាដែលបានស្លាប់ក្នុងអំឡុងពេលស្តារនីតិសម្បទាត្រូវបានបូជា។ ផេះរបស់ពួកគេត្រូវបានពាសពេញលើដីកំប៉ុស បូជាសព។

ការអនុវត្តច្បាប់ខេត្តមាន Marshall, Ranger, និង Shire Sheriff, Sentinel ។

Marshall ឯករាជ្យ,

ស៊ើបអង្កេត, អនុវត្ត, ណែនាំ, ការពារ



Marshall's និង Sheriff's គឺជាការរៀន ពួកគេមិនត្រូវបានតែងតាំងឬ ជាប់ឆ្នោត។ ពួកគេគឺជាលទ្ធផលនៃផ្លូវអាជីព៖ កម្មសិក្សាការី បទពិសោធន៍ការងារ ការបណ្តុះបណ្តាលកម្រិតខ្ពស់ ការអប់រំ និងការលើកកម្ពស់ ដោយអតីតភាពរបស់មនុស្សដែលមានគុណវុឌ្ឍិដូចគ្នា។

Marshall ស៊ើបអង្កេត និងអនុវត្តការបំពានច្បាប់។ ពួកគេធ្វើបែបនេះដោយ អាង Barrister ។ ការស្តារនីតិសម្បទា ការដាក់ឱ្យនៅដាច់ពីគេ, គឺអេច. PDeC និង CE, បូជាសព។ Marshall's ណែនាំសហគមន៍តាមរយៈ យុទ្ធនាការផ្សព្វផ្សាយការពន្យល់ពីច្បាប់ខេត្ត (ច្បាប់)។ ការណែនាំបុគ្គល។ Marshall's (Rangers) ការពារសហគមន៍ បរិស្ថាន សត្វព្រៃ៖ ការការពារព្រៃដែន ជម្រកសត្វព្រៃ និងបន្លែ។

កិច្ចការពារបរិស្ថាន.. ទំនាក់ទំនងជាមួយតម្រូវ។

Marshall ផ្លូវអាជីពសម្រាប់គាត់

បន្ទាប់ពីទ្រង់បានបញ្ចប់ 'សេវាសង្គ្រោះបន្ទាន់សហគមន៍' (CE) ។ ក្លាយជា Trainee Ranger (wmw2) សម្រាប់ 3 ឆ្នាំ។ បន្ទាប់មកមានអាជីពរងចំនួន 2 គឺ Bar-rister ឬ Ranger ។ អាជីពរងត្រូវបានសម្រេច ចិត្តលើសមត្ថភាពបុគ្គល និង

តម្រូវការរបស់អង្គការ។ អាជីពរបស់ Ranger មានរូបរាងកាយច្រើនជាង។

បន្ទាប់ពី 3 ឆ្នាំក្នុងនាមជា 'Trainee Ranger' មានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីក្លាយជា 'Barrister' ឬ 'Rang-er' (wmw3) ។ បន្ទាប់ពីបទពិសោធន៍ ការងារ 3 ឆ្នាំមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីចូលរួម 'PHeC,

មហាវិទ្យាល័យបច្ចេកទេស។ ទទួលបានបន្ទាប់ពីបញ្ចប់ 'វិញ្ញាបនបត្រអ្នកគ្រប់គ្រង' ។

នៅពេលដែលមានការបើកដែលត្រូវបានផ្សព្វផ្សាយទៅ 'អ្នកស្រាវជ្រាវ' ឬ 'អ្នកការពារ' (wmw4) ។ អ្នកស្រាវជ្រាវ អ្នកការពារ ចូលរួម 'Marshall Barrister pool' ។ Protec-tor គឺជា Ranger ។ បន្ទាប់ពីបទពិសោធន៍ ការងារ 3 ឆ្នាំជា 'អ្នកស្រាវជ្រាវ' ឬ 'Protec-tor' មានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីចូលរៀន 'PHeC, Leadership College' ទទួល បានបន្ទាប់ពីបញ្ចប់ 'សញ្ញាបត្រអ្នកដឹកនាំ' ។

នៅពេលដែលមានការបើកដែលត្រូវបានផ្សព្វផ្សាយទៅ 'អ្នកការពារ ព្រះរាជអាជ្ញា' ឬ 'Custo-dian' (wmw5) ។ គឺជាផ្នែកមួយនៃ 'អាងហែលទឹក Marshall Barrister' ។ បន្ទាប់ពី 3 ឆ្នាំ។

បទពិសោធន៍ការងារមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីចូលរួម 'PHeC, មហាវិទ្យាល័យភាពជាអ្នកដឹកនាំ' ទទួលបានបន្ទាប់ពីបញ្ចប់ 'សញ្ញាបត្រ អ្នកគ្រប់គ្រង' ។

នៅពេលដែលមានការបើកដែលត្រូវបានផ្សព្វផ្សាយទៅជា 'ចៅក្រម' ឬ 'អ្នកថែរក្សា' (wmw6) ។

Judge, Curator គឺជាផ្នែកមួយនៃ 'Marshall Barrister pool' ។ បន្ទាប់ពី 3 ឆ្នាំ។

បទពិសោធន៍ការងារមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីចូលរួម 'PHeC, Leadership Camp' ទទួលបានបន្ទាប់ពី ការបញ្ចប់ 'សញ្ញាបត្រអ្នកគ្រប់គ្រង' ចូលរួម 'អាងប្រឹក្សាខេត្ត'។

នៅពេលដែលមានការបើកដែលត្រូវបានផ្សព្វផ្សាយទៅ 'Marshall' (wmw7) ។ អាចជា ត្រូវបានដកចេញសម្រាប់ការលុបចោលភាគពួកវា ដោយសំឡេងភាគច្រើន (mb) នៃសភា។ Marshall គឺជាការតែងតាំងអាជីព មិនមែនជាការតែងតាំងនយោបាយទេ។

Marshall ផ្លូវអាជីពសម្រាប់នាង

បន្ទាប់ពីនាងបានបញ្ចប់ កិច្ចសន្យា 'Holy Matrimony' ។ មាន, ពេទ្យ, វិញ្ញាបនបត្រពាណិជ្ជកម្មអប់រំ (សូមមើល SmeC) ។ នាងចាប់ផ្តើមធ្វើការជា "រថភ្លើង

ee Ranger (wmw2)' សម្រាប់ 2 ឆ្នាំ។ ផ្លូវអាជីពរបស់នាងគឺស្រដៀងនឹង He's ។ បទពិសោធន៍ការងារ 3 ឆ្នាំត្រូវបានកាត់បន្ថយមកត្រឹម 2 ឆ្នាំ ទើបនាងអាចចាប់បាន។ ឱកាសគាំទ្រចលនាកើតឡើងតាមរយៈអតីតភាពការងារដោយមិនគិតពីភេទ។

Judge (wmw6) មានប្រមូលសិន! អ្នកការពារជាន់ខ្ពស់បំផុត ព្រះរាជអាជ្ញា អាណាព្យាបាល (wmw5) គាត់ប្តូរនាងត្រូវបានតម្កើងឋានៈ។

Marshall Code MLE

(Member Law Enforcement), Marshall, Ranger, Sheriff, Sentinel,... គឺនៅទីនោះដើម្បីរក្សាសហគមន៍មានសុវត្ថិភាព។ សហគមន៍ចង់ឱ្យ MLE របស់ខ្លួនមានភាពគួរសម ក្លាហាន មានឆន្ទៈក្នុងការដាក់ជីវិតរបស់ពួកគេនៅលើបន្ទាត់សម្រាប់សហគមន៍ មានសីលធម៌ខ្ពស់ ស្តង់ដារវិជ្ជាជីវៈ គួរឱ្យទុកចិត្ត និងយុត្តិធម៌។

រក្សាផ្លូវចិត្ត កាយសម្បទា។ កុំយកជីវិតឬសកម្មភាពឧស្សាហកម្ម។

MLE ដោយប្រើឥរិយាបថ, ការផ្លាស់ប្តូរចិត្ត (អាល់កុល, ហេរ៉ូអ៊ីន, ..) សារធាតុត្រូវបាន de-moted, បណ្តុះបណ្តាលឡើងវិញ។ ២ អាបត្តិ ទៅដល់បាតនៃអធិករណ៍។ 3 ត្រូវបានសាយចេញដែលមិនគួរឱ្យគោរព + MS R3 ។ បទល្មើស ៩

MLE ប្រព្រឹត្តបទឧក្រិដ្ឋណាមួយមិនសមរម្យត្រូវបានដោះលែង កាត់ទោស។ ឧក្រិដ្ឋកម្មណាមួយដែលបានប្រព្រឹត្តដោយមានគ្រឿងស្រវឹង បង្កើនការស្តារនីតិសម្បទា។ ឱសថនៅក្នុងរាងកាយ treble Rehab ។ MLE ជ្រៀតជ្រែកជាមួយភ័ស្តុតាង (កែប្រែ បំផ្លាញ ប្រឌិត ដកហូតទុក..) និង ឬបំភិតបំភ័យសាក្សីគឺជាការមិនគោរព ការចោទប្រកាន់ ការកាត់ទោស MS R3 មិនមានកន្លែងសម្រាប់ផ្ទុកលើសទម្ងន់ (និយាយកុហក) ផ្តល់ខ្លួននៅក្នុង MLE ទេ។ រាល់បុគ្គល (ឋានៈ) លើសទម្ងន់ (មិនមានផ្ទៃពោះ) ត្រូវបានផ្តល់ពេល 3 ខែដើម្បីបន្តបន្ថយ។ ការមិនធ្វើដូច្នោះត្រូវបានស្នើឱ្យលាលែងពីតំណែង។ មិនលាលែងទេគឺទុកចោល។

សហជីពប៉ូលីសកំពុងបំផ្លាញការគោរពនិងទំនុកចិត្តដែលសហគមន៍មានក្នុងការអនុវត្តច្បាប់។ សហជីពប៉ូលីសការពារសមាជិកដែលអសមត្ថភាព ពុករលួយ បំពានសីលធម៌ រដ្ឋប្បវេណី ច្បាប់ព្រហ្មទណ្ឌ។ ពួកគេលើកទឹកចិត្តសមាជិករបស់ពួកគេឱ្យគិតថា សុខុមាលភាពរបស់ពួកគេមានសារៈសំខាន់ជាងសហគមន៍។ មិនពិតទេ។ សហជីពប៉ូលីសបញ្ចប់។

ការធ្វើឱ្យប៉ះពាល់ដល់បុគ្គលិក MLE គឺជាអំពើហឹង្សា អ្នកវាយដំ MS R5 ។ ប្រើខ្សែក្រវាត់ ដំបង អាវុធ MS R6 ។ ការសម្លាប់ដោយចៃដន្យ (ការការពារខ្លួន សុខភាព សុវត្ថិភាព) MS R5 ។ ការសម្លាប់ដោយចេតនា (ការធ្វើឃាត ការប្រហារជីវិត) MS R7 ។

បុគ្គលិក MLE ត្រូវបានសត្វចិញ្ចឹមរងគ្រោះដោយមិនញញើត ម្ចាស់សត្វចិញ្ចឹមត្រូវបានកាត់ទោស MS R3 ។ បុគ្គលិក MLE ត្រូវបានសម្លាប់ដោយសត្វចិញ្ចឹមដែលមិនបង្កហេតុ។ សត្វចិញ្ចឹមត្រូវបានបំផ្លាញ ម្ចាស់ត្រូវបានកាត់ទោស MS R4 ។ និយោជិត MLE រងការឈឺចាប់ដោយសារសត្វចិញ្ចឹមបង្កហេតុ និយោជិត MLE ត្រូវបានអប់រំ ដាក់នៅចុងបញ្ចប់នៃអតីតភាពការងារ។ មិនមានចំណាត់ការលើម្ចាស់សត្វចិញ្ចឹមទេ។ បុគ្គលិក MLE ត្រូវបានសម្លាប់ដោយសត្វចិញ្ចឹមបង្កហេតុ។ សត្វចិញ្ចឹមត្រូវបានបំផ្លាញ ម្ចាស់មិនត្រូវបានកាត់ទោសទេ។

បុគ្គលិក MLE រងការឈឺចាប់ដោយសារសត្វក្នុងផ្ទះដែលមិនបង្កហេតុ។ ម្ចាស់សត្វក្នុងផ្ទះស្រុកត្រូវបានគិតប្រាក់ MS R3 ។ បុគ្គលិក MLE ត្រូវបានសម្លាប់ដោយសត្វក្នុងផ្ទះដែលមិនបង្កហេតុ។ សត្វក្នុងផ្ទះត្រូវបានបំផ្លាញ ម្ចាស់ទទួលបាន, MS R4.

បុគ្គលិក MLE រងការឈឺចាប់ដោយសារសត្វក្នុងស្រុក បង្កហេតុ បុគ្គលិក MLE គឺ
ការអប់រំ, ដាក់នៅចុងបញ្ចប់នៃអតីតភាព។ គ្មានចំណាត់ការលើសត្វ ឬម្ចាស់សត្វក្នុងស្រុកទេ។ បុគ្គលិក MLE ត្រូវបានសម្លាប់
ដោយសត្វបង្កហេតុ។

សត្វដែលកាប់បំផ្លាញម្ចាស់មិនត្រូវចោទប្រកាន់ទេ។

សត្វព្រៃដែលមិនចេះញុះញង់ធ្វើបាប ឬសម្លាប់បុគ្គលិក MLE ។ សត្វត្រូវបានបំផ្លាញ។ សត្វព្រៃញុះញង់ធ្វើឲ្យបុគ្គលិក
MLE និយោជិតត្រូវបានអប់រំដោយដាក់នៅចុងបញ្ចប់នៃអតីតភាពការងារ។ សត្វព្រៃត្រូវបានដោះលែង។ ញាប់ញ័រព្រៃ

សត្វសម្លាប់បុគ្គលិក LE ។ សត្វត្រូវបានបំផ្លាញ។

និយោជិត MLE ប្រព្រឹត្តិអំពើហឹង្សាសា៖ អ្នកដទៃឈឺចាប់ (ការការពារខ្លួន ភ្លៀងធ្លាក់) ត្រូវបានរំសាយចេញដោយមិនគោរព
MS R5 ។ ឈឺចាប់ (កម្លាំងខ្លាំងពេក) ប្រើខ្សែក្រវាត់ ដំបង អាវុធត្រូវបានរំសាយចេញ MS R6 ។ អូសបន្លាយ

ឈឺចាប់ (ការធ្វើទារុណកម្ម) គឺជាការរំសាយដែលមិនគួរឱ្យគោរព, MS R7 ។

Nasty MLE hit's Pet, Domestic animal, Wild animal, is dishonorable

ត្រូវបានរំសាយចេញ, MS R3. សត្វពាហនៈ សត្វក្នុងស្រុក សត្វព្រៃ ដោយប្រើ ក

ខ្សែក្រវាត់ ដំបង អាវុធ.. ត្រូវបានរំសាយចោលមិនគួរឱ្យគោរព MS R4 ។ អូសបន្លាយ

ឈឺចាប់ (ទារុណកម្ម) សត្វចិញ្ចឹម សត្វក្នុងស្រុក សត្វព្រៃ MS R5 ។

Kill's Pet, Domestic animal, (គ្មានការអនុញ្ញាតពីម្ចាស់) សត្វព្រៃ

(មិនមែនជា Ranger) ត្រូវបានរំសាយចេញដោយមិនគោរព, MS R6 (ការការពារខ្លួនគឺត្រូវបានលើកលែង)។ អំពើហឹង្សា

លើវត្ថុ (ការបំផ្លិចបំផ្លាញ) ការរំសាយកេរ្តិ៍ខ្មាស

MS R4 (ទូទាត់សំណង) ។

សម្លាប់មនុស្ស, ថោកទាប, កាត់ទោស, MS R7. ឃាតករ

ប៉ូលិសបរាជ័យក្នុងការការពារសហគមន៍។ លេសខ្លាចគេអត់មាន

កន្លែងសម្រាប់មនុស្សកំសាក ឃាតករនៅក្នុងការអនុវត្តច្បាប់។ អ្នកផ្សេងទៀតដែលការពារ

ពួកគេ MS R7 ។ របស់ពួកគេគឺ៖

Zero Tolerance to Killer Cops

MLE រស់នៅដោយ Marshall 'Code' រំពឹងថាសហគមន៍
គាំទ្រ និងគោរព។

យុត្តិធម៌សង្គមត្រូវការ!
យុត្តិធម៌ជាកាតព្វកិច្ចសហគមន៍!
យុត្តិធម៌សហគមន៍!

